

CHAHAYA PELAJARAN UGAMA

Pengulas buku Pelajaran Ugama, bagi Majallah “Dewan Bahasa keluaran Dewan Bahasa dan Pustaka Kuala Lumpur yang menjadi pusat penerbitan buku2 Pelajaran di-Malaysia, tentang buku Chahaya Pelajaran Ugama di-terbitkan oleh QALAM di-antara lain berkata:

“Sa-kurang2-nya ada dua perkara yang menarek perhatian kita dalam buku Chahaya Pelajara Ugama ini, terutama tulisan-nya dan kedua gambar2 lukisan pada bahagian sembahyang. Meski pun ini bukan-lah perkara yang baharu di-dalam buku2 ugama, tetapi terdapat-nya kedua2 perkara yang tersebut dalam satu buku tulisan rumi dan bergambar ada-lah merupakan *satu kemajuan dalam penerbitan buku2 pelajaran ugama*.”

“Gambar2 lukisan seperti yang di-gunakan pada bahagian Hukum Fiqeh umpama-nya, besar sa-kali pertolongan kepada murid2 untuk memahami chara2 sembahyang yang betul dan memudahkan mereka mengingati istilah2 yang berkenaan. Pengajaran yang di-bantu dengan contoh2 yang terang sudah pasti lebeh chepat memberi kesan daripada pengajaran yang hanya berupa sharahan yang penoh dengan istilah-istilah dalam bahasa Arab”, kata-nya.

“Susunan dan isi dalam bahagian Tafsir dan Hadith, di-mana terdapat persamaan (ayat/hadith di-ikuti dengan terjemahan-nya maksud-nya dan di-akhiri dengan uraian) dapat di-kata memuaskan “ kata-nya se-terus-nya.

“ *Buku Chahaya Pelajaran Ugama* ini akan dapat menjadi sa-buah buku pelajaran yang baik. Chara memasokkan keempat2 perkara yang menjadi mata pelajaran ugama, ka-dalam sa-buah buku saperti ini ada-lah suatu chara yang baik. Penyusun dalam bahagian Tafsir dan Hadith sudah agak memuaskan “, kata pengulas buku pelajaran ugama majallah “Dewan Bahasa.”

Tidak payah di-jelaskan lebeh lanjut. Buku ini sa-memang di-usahkan membuat-nya dalam *bahasa-nya yang mudah, rengkas, jelas dan dengan chara yang menarek*. Boleh di-banding.

Buku ini di-dasarkan mengikut sukatan pelajaran ugama Bahagian Menengah dalam Persekutuan Tanah Melayu.

Sudah siap empat penggal:

Penggal I	buat Tahun Pertama
Penggal II	buat Tahun Kedua
Penggal III	buat Tahun Ke-Tiga
Penggal IV	buat Tahun Keempat

Di-terbitkan dua jenis – Huruf Rumi dan Huruf Jawi.

Harga sa-naskhah \$3.00 pos 10 sen.

Kalau memesan nyatakan huruf Jawi atau Rumi.

QALAM

356/8 Geylang Road, Singapura 14.

Penerbit dan Penchitak yang terkenal di-merata2.